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гр. София,  26.05.2023 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД,  XXIV КАСАЦИОНЕН 
СЪСТАВ, в публично заседание на 26.05.2023 г. в следния състав: 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Росица Цветкова  

ЧЛЕНОВЕ:  Снежанка Кьосева 

Силвия Мичева-Димитрова 

 

 
 
  

  

при участието на секретаря Макрина Христова и при участието на 
прокурора Моника Малинова, като разгледа дело номер 4156 по описа за 

2023 година докладвано от  , и за да се произнесе взе предвид следното: 
 На именното повикване в 11.17 ч. се явиха: 

 

При проверка на явилите се лица: 

 

КАСАТОРЪТ -  В. Р. Й. - редовно призован, явява се лично. 

ОТВЕТНИКЪТ НАЧАЛНИК СЕКТОР В СТОЛИЧНА ДИРЕКЦИЯ НА 

ВЪТРЕШНИТЕ РАБОТИ - ОТДЕЛ ПЪТНА ПОЛИЦИЯ -     - редовно призован, не 

се представлява. 

  

СГП - редовно уведомена, представлява се от прокурор  М.. 

 

СТРАНИТЕ /поотделно/: Да се даде ход на делото. 

 

СЪДЪТ, като намери, че не са налице процесуални пречки за разглеждане на делото в 

днешното съдебно заседание, 

 

 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО И ГО ДОКЛАДВА 

ДОКЛАДВА касационната жалба. 

 

КАСАТОРЪТ Й. - Поддържам касационната жалба. Нямам доказателствени искания. 

Няма да соча нови доказателства. 

 



 

ПРОКУРОРЪТ – Няма да соча доказателства. Нямам доказателствени искания. 

 

СЪДЪТ  

   О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО ПО СЪЩЕСТВО.   

  

КАСАТОРЪТ Й. - Моля да отмените първоинстанционното решение и НП като 

неправилно и незаконосъобразно. Моля да вземете предвид, че това се случи преди 

година, недалеч от тук на  [улица], като следва да се вземе предвид, че никога не съм 

наказвам по ЗДвП. Зная, че това е доста деликатна тема, наистина не съм видял 

пешеходец, който да предприеме пресичане. Пешеходната пътека се намира точно на 

Ц. на  [улица], има „Синя зона“ перпендикулярно има спрени коли, може и да е 

имало пешеходец, а моята посока на движение е от президентството посока Р..  

[улица]е четири ленти, плюс велоалея. Не съм видял пешеходец, който да приема 

пресичане. Мен полицаи не ме спряха, завих на „Бачо Киро“ търсейки място за 

паркиране. Това се случа на „Бачо Киро“. Полицаите ми казаха, че съм извършил 

нарушение и че не съм пропуснал пешеходец. Винаги спазвам ЗДвП. Винаги съм 

изряден и оставам в недоумение за това нещо. ЗДвП не дава абсолютна свобода на 

пешеходеца, нямам вина за това нещо.  

 

ПРОКУРОРЪТ – Касационната жалба е неоснователна. Решението на СРС е правилно 

и законосъобразно. 

 

СЪДЪТ ОБЯВИ, ЧЕ ЩЕ СЕ ПРОИЗНЕСЕ С РЕШЕНИЕ В ЗАКОНОУСТАНОВЕНИЯ 

СРОК. 

 

Протоколът е изготвен в съдебно заседание, което приключи в 11.22 часа. 

 

 

      ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

 

      СЕКРЕТАР: 
  
 
 


